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Ärende Notering Ansvar 
Lagen 
 

Herrlaget: 2 nya tränare, ganska ny trupp, många 
upplyfta från herr utv. Vi har ett väldigt ungt lag. 
Hittills har vi spelat 5 seriematcher, gått ganska bra. 
Vi snittar kanske på 12 spelare per träning. Mer 
uppstyrt i år runt omkring laget, allt fungerar. Spelar 
DM nästa tisdag.  
Damlaget: Vi har fått några nya från umeåklubbar 
och från F02/04, ett ganska spretigt lag. En ny tränare 
också. De två tränarna passar bra tillsammans. DM 
snart - borta mot Röbäck. Vi är få lag i serien, 3 lag 
hoppade av just innan serien startade. Synd att vi är 
få spelare.  
P07; har tränat några ggr. Det har tillkommit en ny 
kille. de börjar spela matcher till helgen. F-möte först 
till veckan. 
F07/08; där har det försvunnit några och några har 
kommit till. Vi har lite föräldrastöttning på 
träningarna då en tränare har slutat. 
F09/10: har börjat med 2 träningar/veckan. De börjar 
med sammandrag i nov.  
F05/06: samma tränare kvar. Spelade en endagscup 
igår, vi har haft föräldramöte. Har tappat några 
spelare, nya är på väg in. 
Herr utv: en stor spridning på ålder just nu, 04 - 98. 
Fått en ny målvakt från Hörnefors. Stor trupp, 3 nya 
tränare. 
P05/06: 20 st, kommit tillbaka några st. har spelat 
Umeå Floorball festival,  
P11: ca 30 st, 4 nya tränare 
F11: ca 15 st, 2 tränare 

 
 
 



På gång i sektionen/ 
föreningen 

* Vi har sökt pengar från Östen Berglunds 
minnesfond, till målvaktsträningar. För att kunna 
arvodera en tränare, men även till utrustning. 
*Hallar - alla hallar är för små, tiderna räcker inte 
riktigt till, Vegaskolans gymnastiksal ska byggas ut, 
Det ska tillsättas en grupp i kommunen som ska 
utreda detta, så att vi får en riktig hall, som är 
godkänd, men kanske inte på Vega.  
*Har ni kontakt med kommunen ang städningen i 
hallarna?  Undrar damlaget. Det har vi, flera ggr i 
veckan. 
*Happening förra helgen vid damernas och herrarnas 
matcher. Dam/herr tyckte det var roligt med mycket 
folk.  
*Grundutbildning 23/10 för ledare/tränare. 6 anmälda 
hittills.  
*Locker Room Talk: på gång ev efter jul, via Sisu 
*2019 fyller Spöland Vännäs IF 10 år - man får gärna 
komma med förslag på hur vi ska fira det. 
* Jobb under 18/19  
Damer/herrar och herr utv jobba på bingon i V-by 
Sommaren -19 - Noliastäd (de som spelar säsongen 
18/19) 
Cup för 11:or i mars, dam och herr håller i det. 
Vännäshäften efter jul 
3 bingolotter per spelare ska säljas till 
uppesittarkvällen 
I höstas jobbade vi på gatufesten och hoppas att vi får 
göra det vartannat år. 
 
Vi uppmanar alla representanter att höra av sig till 
sektionen om olika frågor och både ris och ros 
 
 
 

 
 
 

Medlems/träningsavgift Medlemsavgift 400:- 
Träningsavgift för 05 och uppåt 700:- 
Yngre 400:- 
Senior för ett år blir alltså 1100:-  
Träningsavgiften ska räcka till bla bussresor, domare, 
utrustning.  
På årsmötet togs beslut om att alla 
medlems/träningsavgifter är årsvis, precis som 
budgeten ligger. De som drabbas är skidåkare och 
innebandyspelare. Kan vi göra något åt det? 
Vi tar återigen upp frågan med styrelsen. 
 

 



Innebandygala i slutet av 
säsongen 

Lagom långt i fjol.   

Möte med 
innebandyförbundet 

Vi har ett avtal om att man inte raggar spelare under 
15 år, tillsammans med innebandyförbundet. Alla 
föreningar har inte skrivit under detta.  

 

Nästa möte med 
föräldrarepresentanter/spe
larråd 

Söndag 9/12 kl. 19.00-20.00 
Sedan sektionsmöte till 21.00 
 

 
 

Måvaktsträning Vi har ännu inte fått något svar av Anders. Vi 
fortsätter att försöka få tag i honom. 

 

Utvärdering happening 
damernas och herrarnas 
matcher 
 
 

Mycket uppskattad av spelarna, motståndarna, de 
ukrainska domarna, sponsorer.  
Vi får fundera på hur vi utvecklar den till nästa år. 
Och vara ute lite tidigare, så att vi hinner få ut 
information till alla 

 

Utvärdering mixcup 
 

Vi hann inte riktigt med denna fråga. Men vi fick 
många uppskattande ord av föräldrar och spelare. Det 
var 70 barn med på fm och 26 på em.  
Däremot var vi för få med från sektionen, för vi i 
sektionen ska ju även hinna ha föräldramöte med de 
nya lagen - i år 11:orna. 
 
 

 

Östens minnesfond Peter Lundström tar det beslutet. 
 

 

Budget Vi kollar resultatrapporten,  och börjar fundera på en 
budget inför 2019 

 

   
   
   
   
   
   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


